

THE PEARL KESHI

2.1 HiFi System



Cabasse



Since 1950

THE PEARL KESHI

UN RAPPORT COMPACITÉ/PERFORMANCES ACOUSTIQUES INÉGALÉS

ULTRA MINIATURISATION

Un système connecté 2.1 minimaliste avec 2 satellites de diamètre 8 cm et d'un caisson de 22 cm qui peut trouver sa place facilement sans encombrer.

Avec ce système audio, vos visiteurs se demanderont d'où vient le son et seront surpris par son rapport compacité/performance !

PERFORMANCES ACOUSTIQUES

Scène sonore, image stéréo, timbre, toutes les qualités des solutions 2.1 connectées haut de gamme Cabasse sont réunies dans ce système.

Ultra miniatures mais délivrant de grandes émotions, les satellites sont équipés d'un nouveau haut-parleur large bande breveté, dont le design permet une forte tenue en puissance pour une dynamique saisissante.

Sa membrane ultra fine de 50 micromètres ainsi que l'ensemble des éléments du HP et le traitement DSP associé, contribuent à permettre une restitution fidèle des timbres.

NIVEAU SONORE

Le système atteint 115 dB en crête ; Les 1050 watts RMS du système permettent aussi de percevoir toute la dynamique de vos musiques préférées, des sons les plus subtils aux éclats les plus percutants, sans écrêtage ni distorsion.

UNRIVALLED SIZE/ACOUSTIC PERFORMANCE RATIO

ULTRA MINIATURIZATION

A minimalist 2.1 connected system with 2 x 8cm Ø satellites and a 22 cm woofer that can be placed anywhere without taking up too much space.

Your visitors will wonder where the sound is coming from with this system and will be surprised by its power relative to its size.

ACOUSTIC PERFORMANCE

Soundstage, stereo image and timbre... All the qualities of Cabasse's high-end 2.1 connected solutions are combined in this system.

These satellites, miniature in size but offering big emotions are equipped with new patented large band loudspeakers designed for high power handling and a long excursion.

The ultra-fine 50 micrometer membrane combined with all the other elements of the loudspeaker and the associated digital signal processing enable faithful reproduction of the timbres.

SOUND LEVEL

The system reaches 115 dB (peak). Delivering 1050 W RMS, the system allow listeners to perceive all the dynamics of their favourite music from the most subtle sounds to the most powerful ones without any clipping or distortion.





DESIGN

Avec sa forme sphérique fidèle aux codes de la collection THE PEARL, THE PEARL KESHI a été conçu pour être original, design et minimaliste,

Les satellites et le caisson connecté reposent sur un pied en acier brut découpé, plié puis chromé qui porte le caisson de basses dans les airs, pour un design affiné et aérien.

THE PEARL KESHI est constitué de matériaux nobles qui subliment la performance : pas moins de 4 couches successives de peinture mate ont été nécessaires pour un rendu parfait de la sphère sertie d'une double coque renforcée. Le caisson et ses satellites s'épousent parfaitement.

Le pied en acier des satellites permet une orientation selon 5 positions. La fixation murale incluse dans le produit permet une intégration parfaite au mur.

DESIGN

With its spherical shape, true to the codes of THE PEARL collection, THE PEARL KESHI has an original, and minimalist design.

Both the satellites and the connected subwoofer sit on cut, shaped and chrome-plated steel stands that suspend the bass in the air and offer a refined and aerial design.

THE PEARL KESHI is made with noble materials that accentuate its performance : No less than 4 successive coats of matt paint were necessary to enable a perfect spherical rendering of the sphere set in a double reinforced shell. The subwoofer and its satellites are in perfect harmony.

The satellites' steel stands enable them to be oriented in 5 different positions. The wall mount that comes with the system allows for perfect wall integration.



THE PEARL KESHI

115 dB en crête | peak

30 - 23 000 Hz

Medium-tweeter: Dom55

Woofer 17 cm HELD

Puissance des amplificateurs | Power

Canal gauche | L channel : 300 W RMS / 600 W crête | peak

Canal droit | R channel : 300 W RMS / 600 W crête | peak

Grave | Low : 450 W RMS / 900 W crête | peak

Ethernet - WiFi - Bluetooth

Micro USB - Optique SPDIF - Jack 3.5 mm

Formats | Audio formats : WAV - MP3 - AAC - WMA - AIFF - FLAC - ALAC -

Ogg - Vorbis - DSD 64/128 - WMA lossless

Calibration automatique | Automatic calibration

DAC 768 kHz / 32 bits

Multiroom Haute Résolution | High-Resolution Multi-room

Subwoofer : 237 x 220 x 266 mm. 6 kg

Satellites : : 101 x 80 x 80 mm. 600 grs

Poids | Weight 7.2 kg

Livré dans un coffret en bois | Delivered with a wooden case



Contrôleur programmable inclus
Programmable controller included



www.cabasse.com